
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d.08/11. 2018 kl. 19.00 

Tilstede: Jesper, Dan, Allan, Malene, Bettina, Jacob fra driften. 

Nichlas fra punkt 3. 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt med tilføjet punkt 4d samt 5g. 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Godkendt på sidste møde og udsendt. 

3. Henvendelser fra beboerne. 

Bestyrelsens Facebook gruppe ønskes åbnet for dialog, opslag, kommentarer.  

1 for og 5 imod. Der henvises til debatgruppen, hvor bestyrelsen er medlemmer. 

 

4. Driften. 

a. Aktivitetslisten. 

Gennemgået med fornyet fokus på badeværelse og belysning samt gruppetavler. 

Volden ryddes i år og der plantes stedsegrønne planter på toppen ind mod 

boligerne for at hindre indkig på sigt fra toppen og ind i boligerne på 1 sal. 

Legepladsudvalget har efter aftale med driftsleder Jacob, indhentet et tilbud på 

svævebane på bakken på vej 5.  

b. Beboerhenvendelser. 

Ingen henvendelser. 

c. Planlægning af opgaver. 

Sti igangsættes til januar, Pæl i sti ved fuglestien, Stensætning flyttes, 

Legepladser fra fuglekær afslået. 

d. TV og Internet 

Det undersøges at der kan åbnes for returvejen til Internet fra Yousee, samt at 

indhente nye priser fra DKTV. Jacob kontakter Sweco. 

 

 

5. Bestyrelsen. 

 

a. Arbejdsgrupper 

Arbejdet pågår og legepladsudvalg fremlagde deres tilbud på svævebanen. 

Jacob tager fat leverandøren samt søger byggetilladelse til denne. 

b. Facebook 

Debatteret under punkt 3 

c. Renovation 

Afklaret under punkt 4a, der omdeles et skema til alle boliger. 

d. Røgalarmer 

Møde med Ista gennemgået og fastlagt køreplan. 

e. Digitalisering af referater 

Referater vil fremover blive lagt på Facebook sammen med Nyhedsbrev. 

f. Teknik renovering 

Formøde med Kuben for fastlæggelse af omfang på projekt samt tidslinje. 



 

 

g. Fornyelse af bestyrelse 198a 

Venter til sidst på året, for at se hvad midler der er til rådighed. 

 

6. Evt. 

Intet. 

Referent 

Allan  

 


